
Technische vragen bij LTA 2024-2026
Vraag antwoord
De motie over behouden en versterken van 
bruine kroegen ontbreekt op de LTA. Volgens 
mij werd destijds gezegd dat dit in 2024 
opgepakt zou worden. Wordt deze nog 
toegevoegd/wat is de stand van zaken 
hieromtrent? 

Zal worden toegevoegd aan LTA voor Q3.

De brief over de wijkwinkelcentra op opnieuw 
opgenomen op de LTA. Is er enig zicht op 
wanneer de raad deze kan verwachten?

Zoals eerder aangegeven is aan een toezegging 
gestand gedaan in de collegebrief Kenmerken 
binnenstadsbezoekers, 31/5/23. 
Desondanks prima om de raad nogmaals te 
informeren over de stand van zaken 
wijkwinkelcentra. Daarom nemen we een brief 
zulks nogmaals op op de LTA. Vooralsnog op 
PM, geen zicht op ambtelijke capaciteit. 

Wanneer kan de raad uitwerking van het 
publiek/gemeentelijk ontwikkelbedrijf 
verwachten (coalitieakkoord)? Deze staat voor 
zover ik kan zien niet opgenomen in de LTA.

Dit wordt meegenomen in de brief uitwerking 
instrumenten betaalbare woningbouw (Q2, zie 
hieronder)

De raad zou dit jaar verder geïnformeerd 
worden over de implementatie van de Wet 
goed verhuurderschap/hierover zou mogelijk 
besluitvorming volgen (conform toezegging bij 
ingetrokken motie). Deze staat nu voor 2024. Is 
er enig zicht op wanneer dit zal volgen, in 
verband met wettelijke vereisten voor 
implementatie?

Zal worden toegevoegd aan LTA als ‘Implicaties 
Wet Goed Verhuurderschap’, Q2

Op een later moment zou het college 
terugkomen bij de raad voor de uitwerking van 
het initiatiefvoorstel betaalbaar wonen. 
Wanneer zal dit volgen? Deze staat voor zover 
ik kan zien niet opgenomen in de LTA. 

Zal worden toegevoegd aan LTA voor Q2

Onlangs hebben we in het vragenuur gesproken
over de markt en de zero emissie-zone voor de 
binnenstad. Toen werd de toezegging gedaan 
hier per brief op terug te komen. Is dit dezelfde 
brief als degene die nu voor Q4 van 2024 staat. 
En zo ja, is het mogelijk hier eerder op terug te 
komen, mede omdat de zero emissiezone in 
2025 ingevoerd wordt?

In februari komt er een  collegebrief over de 
Zero emissie zone; wordt toegevoegd aan LTA

Zou er een toelichting kunnen geplaatst worden
bij de vervulling van de motie veilig vrijen? Wat 
was de reactie van huisartsen en het rijk op de 
motie veilig vrijen? 

Nog geen reactie ontvangen.

Q1: wijziging termijn onafhankelijk onderzoek 
velden FC. Waarom en wanneer meer 
duidelijkheid?

Het onderzoek naar de velden 1, 2 en 3 wordt 
meegenomen in de Update inrichting sportpark 
Corpus den Hoorn. Deze brief staat voor maart 
op de LTA.



Q2: wijziging termijn motie financiering 
nachtraad. Waarom en wanneer meer 
duidelijkheid?

Wij beantwoorden deze motie samen met Safe 
Space en nachtvisie. Wij zijn hiermee aan de 
slag en dit vergt nadere afstemming.

Q2: wijziging termijn cameratoezicht. Waarom 
en wanneer meer duidelijkheid?

Interne en externe afstemming en de 
noodzakelijke zorgvuldigheid die dit proces 
vraagt heeft meer tijd nodig dan vooraf 
voorzien.

Waarom is motie over Safe Space (Waar zijn we 
safe) niet op maand/kwartaal gezet?

Deze beantwoorden wij samen met de andere 2
moties welke de nacht raken. Dit had 
samengevoegd moeten worden. Dit wordt dus 
Q2 maand 5.

Waarom is motie over stagevergoeding (Work 
Hard Pay Hard) niet op tijd gezet?

Hierover volgt in april een mededeling over de 
implementatie en verantwoording

Waarom is toezegging om raad periodiek bij te 
praten over Strategische Investeringsagenda en 
welke invloed bepaalde keuzes hebben op 
financiele kengetallen niet gekoppeld aan de 
behandeling van de strategische 
investeringsagenda zelf?

Logische vraag. Kan gekoppeld worden aan de 
sessie die voor juni op de LTA staat

Wanneer komt de brief over uitklimplekken 
Diepenring?

Staat op januari op de LTA, maar navraag leert 
dat dit februari wordt (ziekte steller)

Wanneer komen de visie en uitvoeringsagenda 
voor jongerenparticipatie?

De visie op jongerenparticipatie is uitgewerkt 
en toegelicht in de beeldvormende bijeenkomst
van 10 januari jl. Zie ook de uitgereikte 
reiskoffer, met daarin ook aandacht wat we in 
2024 gaan doen. Er volgt dus niet een nieuw 
document/uitvoeringsagenda, maar de lopende
trajecten/lijnen zoals ook uiteengezet in de 
brief  van 5 juli worden dit jaar verder 
doorontwikkeld. 
Daarnaast wordt een koppeling gemaakt met de
nota participatiebeleid en 
participatieverordening die nu in ontwikkeling is
(LTA 2023-118).

Waarom staat de cultuurnota niet meer op de 
LTA tot november?

In principe omdat de raad pas in de vergadering
van 20 november weer een rol heeft in het 
proces, namelijk het vaststellen van de 
definitieve cultuurnota. Tot die tijd is het 
college aan zet. We bespreken de voortgang 
geregeld en indien nodig komen we hier eerder 
bij de raad op terug.

Bij de meningsvormende sessie over de 
begroting voor cultuur is toegezegd dat 
onderzocht en teruggekoppeld wordt of een 
deel van de reservering van het 
egalisatiereserve instellingen naar de 
cultuurnota kan. Ik kan dit niet vinden op de 
LTA, of valt dit ergens onder?

Dit wordt meegenomen in de besluitvorming 
via de route van de perspectiefnota 2025.

Waarom staat laaggeletterdheid niet op de 
LTA?

Zou erop moeten staan. We organiseren in Q4 
(14 of 19 november) de taalheldenbijeenkomst 



waar de raad per motie om heeft gevraagd.
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